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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2023. május 25. 

napján 8.30 órai kezdettel a bábonymegyeri Polgármesteri Hivatalban megtartott 

nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

                             

Távolmaradását bejelentette: Ligeti László képviselő 

 

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

                                                                                                                      

         A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné szervezési munkatárs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 4 fő 

képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívókban szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg, 

azzal a módosítással, hogy a ”Javaslat a közrend, közbiztonság helyzetéről szóló beszámoló 

elfogadására” előterjesztést az 1. napirendi pontként tárgyalja meg a Képviselő-testület. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása, más javaslata. 

 

Kérdés, hozzászólás, más javaslat nem volt. Szavazásra bocsátja a nyilvános ülés napirendjének 

elfogadását az általa javasoltak szerint. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 41/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendet tárgyalja 

nyilvános ülésen: 

 

NAPIREND: 

 

     1.) Javaslat a közrend, közbiztonság helyzetéről szóló beszámoló elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

2.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

              Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

3.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

          Előadó: Knopf Antal polgármester 
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4.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

5.) Javaslat a Siófoki Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi munkájáról szóló 

beszámoló elfogadására, a Siófoki Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2022. évi 

munkájáról szóló tájékoztató tudomásulvételére 

          Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

6.) Javaslat háziorvosi- gyermekorvosi feladat-ellátásra vonatkozó szerződés megkötésére, 

valamint, háziorvosi- gyermekorvosi feladatellátásra a KEK-kel kötött szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetésére 

         Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

7.) Javaslat Tab város IV. sz. háziorvosi körzet háziorvosi feladat-ellátásra vonatkozó 

szerződés megkötésére 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

8.) Javaslat az önkormányzat 2022. évi zárszámadásról szóló rendeletének megalkotására 

Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

9.) Javaslat Bábonymegyer község önkormányzatának a 2022. évi konszolidált beszámoló 

elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

10.) Javaslat SZMSZ módosítására 

 Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

11.) Javaslat a temetői díjak felülvizsgálatára 

       Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

12.) Javaslat a 2022. évi belső ellenőrzési tevékenységről készült éves ellenőrzési jelentés és 

az éves összefoglaló ellenőrzési jelentés elfogadására 

            Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

13.) Javaslat a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadására 

 Előadó: Knopf Antal polgármester 

14.) Javaslat az Országgyűlés 5/2023. (III.31.) számú békepárti határozatának elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

15.) Javaslat a TOP_PLUSZ-2.1.1-21-SO1-2022-00006 számú, „A Polgármesteri hivatal 

energetikai korszerűsítése Bábonymegyeren” című pályázathoz szükséges teljesítmény 

bővítés 

 Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

16.) Javaslat Szántó Szabina önkormányzati lakás iránti kérelmének elbírálására 

  Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

17.) Kérdések, interpellációk  

 

A képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 



 3 

1.) Javaslat a közrend, közbiztonság helyzetéről szóló beszámoló elfogadására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni a Tabi Rendőrőrség őrsparancsnok és a megbízott parancsnok munkáját, további 

eredményes munkát kíván nekik. Elégedettek a közbiztonsággal. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 1. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 42/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és az előterjesztés 

mellékletében foglaltak szerint elfogadja a közrend és közbiztonság helyzetéről szóló beszámolót. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről tájékoztassa a Siófoki 

Rendőrkapitányság Kapitányságvezetőjét.  

 

Felelős :     Knopf Antal polgármester (a határozat közléséért) 

Határidő: döntést követő 15 napon belül. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

2.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

A két ülés között végzett munkájáról az alábbiakat mondja el: 

- Március 14-én ünnepi megemlékezés és koszorúzás volt 1948-49-es forradalom és szabadságharc 

hőseinek emlékére. Nagyon szép rendezvény volt, melyen sokan voltak. Színvonalas műsor volt. 

Itt került sor Witzmann Mihály országgyűlési képviselő részére „Bábonymegyer Községért 

Díszpolgára” cím adományozása, valamint „Bábonymegyer Községért” Emlékplakettek is 

kerültek kiosztásra 3 fő részére: Puskár József, Formadi Józsefné és Kátai Kálmánné részére. 

- Március 23-án találkozott Andocson Novák Katalin köztársasági elnök asszonnyal és Varga 

László katolikus püspök úrral. Megköszöni a meghívást, hogy a falut képviselhette. 

- Március 27-én Witzmann Mihály országgyűlési képviselő úrral találkozott és az éves tervekről, 

elképzelésekről egyeztettek.  

- Április 1-jén húsvétváró színház és kézműves foglalkozás volt a faluházban. Nagyon sokan voltak. 

Megköszöni a rendezvényszervező munkáját. 

- A DRV Zrt. vezetőjével egyeztetett a jövőbeli tervekről. 

- Április 13-án a Siófoki Állatvédő Alapítvány részére elszállították az összegyűjtött adományokat. 

- Április 14-án Tóth Sándor György a Tabi Járási Hivatal vezetője látogatott el a bábonymegyeri 

önkormányzathoz. A tabi gyámügy vezetésével és a tabi családsegítő szolgálattal többször is 

találkozott, akikkel gyermekek, családok megsegítése ügyében tárgyaltak. 

- Folyamatos az önkormányzati épület tervezése és lassan a tervezés el fog készülni. 
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- Április 16-án a Tabi Nyugdíjas Egyesület meghívására Tabon nyugdíjas találkozón vett részt. 

- Április 24-én önkéntes szemétszedési akcióban vett részt eredményesen. Még ugyanezen a napon 

a Nágocsi Nyugdíjas Egyesület és Simor Ákos polgármester meghívására nyugdíjas találkozón 

vett részt.  

- Schmidt Jenő polgármester úrral, a TÖOSZ elnökével találkozott, akinek megköszönte a TÖOSZ-

ba való belépésükhöz nyújtott segítséget. 

- Pályázatírókkal egyeztetett. Nagyon sok megkeresését, felhívást kapott. Indulni fog a Magyar Falu 

program.  

- Aszalóüzemet szeretnének létrehozni. Megköszöni a Leader csoport segítségét. 

- A Munkaügyi Központtal egyeztetett több ízben a bábonymegyeri közmunka programokról.  

- Néhány képviselő társával és alpolgármester asszonnyal részt vett egy nagyon szép óvodai 

ballagáson a Bábonymegyeri Napsugár Óvodában. Megköszöni az óvodavezető asszonynak az 

egész évi kiemelkedő, szakmai munkáját. Kívül-belül nagyon szép lett az óvoda épülete. 

- Folyamatban van az utcanév táblák cseréje, felújítása. 

- Április 20-án a faluban közös virágültetést rendeztek. Sokan vettek részt. Megköszöni 

mindenkinek a segítségét. Több helyre ültettek virágokat. Ezt a faluszépítési munkát a jövőben is 

szeretnék folytatni. 

- A június 4-i trianoni megemlékezés programja elkészült, mindenkit szeretettel várnak majd az 

ünnepségre. 

- Folyamatban van az augusztus 19-i falunapi program szervezése. Egyeztetnek a fellépőkkel. 

- Részt vett a Koppány-völgyi Társulás ülésén. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

A képviselő-testület két tagja nem tud ezekről a programokról. Megkérdezi, hogy miért nem ülnek 

le és beszélik meg ezeket a dolgokat, hogy milyen fellépők lesznek falunapon, milyen segítség 

kellene. Annyiszor kérték, de azóta se beszélnek meg semmit.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselő urat, hogy ne személyeskedjen. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő nem személyeskedik, hanem a falu érdekét szolgálja, az ülésen pedig tiszteletét teszi, hogy eljön. 

Ezt vállalta. Mindent meg kellene beszélnie a polgármesternek a képviselő-testület tagjaival. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 43/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Képviselő-testülete a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 

beszámolót elfogadja. 
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3.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

        

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 44/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ismerteti a lejárt határidejű határozatokat, majd megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 4. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 45/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi: 

 

12/2023. (II.08.) számú képviselő-testületi határozat, 

15-16/2023. (II.08.) számú képviselő-testületi határozat, 

24/2023. (III.09.) számú képviselő-testületi határozat, 

25/2023. (III.09.) számú képviselő-testületi határozat, 

26/2023. (III.09.) számú képviselő-testületi határozat, 

27/2023. (III.09.) számú képviselő-testületi határozat, 

30/2023. (IV.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

31/2023. (IV.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

32/2023. (IV.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

33/2023. (IV.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

34/2023. (IV.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

35/2023. (IV.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

37/2023. (V.04.) számú képviselő-testületi határozat, 

38/2023. (V.04.) számú képviselő-testületi határozat, 

40/2023. (V.12.) számú képviselő-testületi határozat. 
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(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

5.) Javaslat a Siófoki Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi munkájáról szóló beszámoló 

elfogadására, a Siófoki Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2022. évi munkájáról szóló 

tájékoztató tudomásulvételére 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 5. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 46/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Siófoki Hivatásos 

Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására, a Siófoki 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2022. évi munkájáról szóló tájékoztató tudomásul vételére tárgyú 

előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

 

A Siófoki Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2022. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja, a 

Siófoki Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2022. évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelemszerűen 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

6.) Javaslat háziorvosi- gyermekorvosi feladat-ellátásra vonatkozó szerződés megkötésére, 

valamint, háziorvosi- gyermekorvosi feladatellátásra a KEK-kel kötött szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetésére 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

  

Horváth János képviselő: 

Véleménye szerint egy jó orvost fognak kapni.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 6. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  
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A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 47/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta háziorvosi- 

gyermekorvosi feladat-ellátásra vonatkozó szerződés megkötésére, valamint, háziorvosi- 

gyermekorvosi feladatellátásra a KEK-kel kötött szerződés közös megegyezéssel történő 

megszüntetésére vonatkozó javaslatot, és az alábbi döntést hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata 2023. július 1-től a Pharmabezol Kft-vel (8600 Siófok, 

Erdei u. 16/3., képviselő: Dr. Hock Zoltán ügyvezető) előszerződést és határozatlan időre  feladat 

ellátási szerződést köt a háziorvosi- gyermekorvosi szolgálat ellátására, mely Tab Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi alapellátások körzeteiről szóló 36/2004. 

(XII. 1.) rendelete (továbbiakban: rendelet)  3. § (3) bekezdése és 2. számú melléklete alapján 

magába foglalja Tab város, Bábonymegyer község, Lulla község, Torvaj község Zala község, 

Sérsekszőlős község, Somogymeggyes község, Kapoly község területét, továbbá az iskolaorvosi 

feladatok ellátására a rendelet 4. számú mellékletében foglalt védőnői körzetek területén lévő 

közoktatási intézményeket.  

 

Felhatalmazza a polgármestert az előszerződés és a feladat-ellátási szerződés megkötésére, 

aláírására.  

Felkéri a polgármestert az Országos Kórházi Főigazgatóság Alapellátási Osztály részére az 

előszerződés megküldésére.   

A képviselő-testület felkéri a feladatot ellátó orvost a működési engedély megkérésére, valamint a 

jogerős működési engedély bemutatására.  

 

Felelős:     Knopf Antal  polgármester 

Határidő: 2023. május 31.  (előszerződés aláírásáért) 

                 értelemszerűen (feladat-ellátási szerződés aláírásáért) 

 

2./ Bábonymegyer Község Önkormányzata a Tab Város Képviselő-testülete, mint az egészségügyi 

közszolgáltatásokról gondoskodó szerv, valamint a szerződés szerinti társult községek 

Bábonymegyer, Kapoly, Lulla, Sérsekszőlős, Somogymeggyes, Torvaj, Zala Községek Képviselő-

testületei és a Koppány-Völgye KEK Egészségügyi és Szolgáltató Nonprofit Kft. által, 2020. 

augusztus 1. napjától határozatlan időre szóló háziorvosi- gyermekorvosi feladat-ellátásra 

vonatkozó szerződést 2023. június 30-i hatállyal közös megegyezéssel megszüntetik.  

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megszüntető szerződés aláírására.  

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2023. május 31.  

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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7.) Javaslat Tab város IV. sz. háziorvosi körzet háziorvosi feladat-ellátásra vonatkozó 

szerződés megkötésére 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 7. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 48/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Tab város IV. sz. 

háziorvosi körzet háziorvosi feladat-ellátásra vonatkozó szerződés megkötésére vonatkozó 

javaslatot.  

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a TŐZSÉR-MED Egészségügyi 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal (7200 Dombóvár, Kisfaludy u. 2.) Tab város IV. 

számú háziorvosi körzetére - amely magába foglalja Bábonymegyer község teljes közigazgatási 

területét is – az előterjesztésnek mellékletét képező előszerződést és feladat- ellátási szerződést köt 

2023. szeptember 1–től a területi ellátási kötelezettséget magába foglaló háziorvosi szolgálat 

ellátására.  

 

Felhatalmazza a polgármestert az előszerződés és a feladat-ellátási szerződés megkötésére, 

aláírására.  

Felkéri a polgármestert az Országos Kórházi Főigazgatóság Alapellátási Osztály részére az 

előszerződés megküldésére.   

A képviselő-testület felkéri a feladatot ellátó orvost a működési engedély megkérésére, valamint a 

jogerős működési engedély bemutatására.  

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2023. május 31.  (előszerződés aláírásáért) 

                  értelemszerűen (feladat-ellátási szerződés aláírásáért) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

8.) Javaslat az önkormányzat 2022. évi zárszámadásról szóló rendeletének megalkotására 

     Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésére.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Részletesen tartalmazza azokat az anyagokat, számsorokkal feltüntetve, melyeket 2022. évi 

gazdasági évben az önkormányzat elvégzett. A legfontosabb a rendelet 1. szakaszának 1-es 

bekezdése. Az előző évet 544.469.000,- Ft bevétellel, 396.889.000,- Ft kiadással és 147.580.000,- 

Ft maradvánnyal zárta az önkormányzat. A rendelet a kötelező előírásnak megfelelően készült. 



 9 

Véleménye szerint a kollégák nagyon részletesen elkészítették az anyagot, semmi nem maradt ki 

belőle, minden ellenőrizve lett. Kéri a rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy a 2022. évi mérlegben miért -7.511 e Ft szerepel a 15. számú mellékletben.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ez az önkormányzat és az önkormányzati intézményeknek az összevont eredmény kimutatását 

tartalmazza. Ezt majd a pénzügyes kolléganőktől meg fogja kérdezni, hogy pontosan mit jelent, de 

valószínűsíti, hogy minden rendben van.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van még kérdése, hozzászólása. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 8. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal megalkotta Bábonymegyer Község Önkormányzata 

Képviselő testületének 7/2023. (V.26.) rendeletét az önkormányzat 2022. évi zárszámadásról. 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

9.) Javaslat Bábonymegyer község önkormányzatának a 2022. évi konszolidált beszámoló 

elfogadására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ez ugyanazt tartalmazza, mint a zárszámadásról szóló rendelet, de a jogszabály szerint ezt is el kell 

fogadni, ez egy rövidített változat. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 9. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 49/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

A Képviselő-testület az önkormányzat 2022. évi összevont (konszolidált) beszámolóját az 1-6. 

mellékletek alapján az alábbi főszámoknak megfelelően elfogadja: 

 

 konszolidált bevételek összege:             544 469 e Ft 

 konszolidált kiadások összege:   396 889 e Ft 

 konszolidált mérlegfőösszege:             852 962 e Ft 
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 konszolidált mérleg szerinti eredmény:      - 8 718 e Ft 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

10.) Javaslat SZMSZ módosítására 

       Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésére.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

A Magyar Államkincstár értesítette az összes önkormányzatot, hogy a „Rövid időtartamú 

közfoglalkoztatás” elnevezésű kormányzati funkciót törölni kell. Mivel ez minden egyes 

önkormányzat SZMSZ-ében szerepel, ezért ezt onnan ki kell venni és ezért szükséges a rendelet 

módosítása. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 10. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal megalkotta Bábonymegyer Község Önkormányzata 

Képviselő testületének 8/2023. (V.26.) rendeletét a képviselő-testület és szervei szervezeti és 

működési szabályzatáról szóló 14/2014. (XI.17.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

11.) Javaslat a temetői díjak felülvizsgálatára 

       Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésére.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ezt a javaslatot minden évben meg kell tenni. Egyeztetés alapján az a javaslat került 

megfogalmazásra, hogy az önkormányzat nem szeretné a temetési díjak megemelését és 2024. 

március 31-ig térjenek vissza ennek a megtárgyalására. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 11. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 50/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

A Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a temetkezési díjak 

felülvizsgálatára szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta 

 

A Képviselő-testület a köztemető üzemeltetésével és fenntartássásával kapcsolatosan felmerült 

szükséges és indokolt költségek alapján a jelenleg hatályos díjakat 2023. évre vonatkozóan 

felülvizsgálta, és azokat változatlanul alkalmazza. 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a díjak felülvizsgálatát szükség szerint, de 

legkésőbb 2024. március 31-ig ismételten végezze el, és a vizsgálat eredményét terjessze a 

Képviselő-testület elé.   

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester  

Határidő: 2024. március 31. (következő felülvizsgálat időpontja) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

12.) Javaslat a 2022. évi belső ellenőrzési tevékenységről készült éves ellenőrzési jelentés és az 

éves összefoglaló ellenőrzési jelentés elfogadására 

       Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésére.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ez minden évben tárgyalandó napirendi pont. Az önkormányzat pénzügyi ellenőrzési feladatainak 

ellátását az I-Audit Pénzügyi Ellenőrző és Tanácsadó Kft. végzi. Az önkormányzat elkészíti a belső 

ellenőrzési anyagot. Mindenre kiterjedően tartalmazza az előterjesztés melléklete is. Ellenőrzésre 

odaadjuk Szita László belső ellenőrnek, aki eljön a Tabi Közös Önkormányzati Hivatalba és 

mindent végignéz és mindig mindent rendben talál. Büszke a kollégák munkájára. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal precíz, naprakész munkáját. 

 

Megkérdezi, kinek van még kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

A fa bevételeknél megjegyzi, hogy visszanézte és összességében 60 m3 fa lett bevételezve, holott 

már 70 m3 fa bejött, tavalyi évben be lett hozva az erdőről. Ami dolgot mondanak a hivatal felé azt 

ők elhiszik, de valójában nem azok a dolgok mennek.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ez a 2022-es év, az idei nincs benne. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő nem akar vitatkozni csak észrevétele volt. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi Horváth János képviselőtől, hogy mivel tudja az általa elmondottakat alátámasztani. 
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Horváth János képviselő: 

A faluban meg kell kérdezni és mindenki elmondja.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi még egyszer képviselő úrtól, hogy mivel tudja ezt alátámasztani, dokumentációval. 

 

Horváth János képviselő: 

Ez az, el lehet itt mindent tüntetni.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. Megkérdezi képviselő társait, alpolgármester 

asszonyt, hogy van-e tudomásuk erről. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester asszony: 

Nem tud róla. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Nincs tudomása róla. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy miről nincs tudomásuk. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

2022-es évről beszélnek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. Megkéri, hogy fegyelmezze magát. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 12. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 51/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat a 2022. évi 

belső ellenőrzési tevékenységről készült éves ellenőrzési jelentés és az éves összefoglaló ellenőrzési 

jelentés elfogadására szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2021. évi belső ellenőrzési 

tevékenységről készült éves ellenőrzési jelentést és az összefoglaló ellenőrzési jelentést az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

 

Felelős:     Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

                  István-Zsombok Ildikó aljegyző 

Határidő: értelem szerint, azonnal. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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13.) Javaslat a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

elfogadására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester asszony: 

Megjegyzi, hogy Csirke Erika a Bábonymegyer Polgárőr Egyesület elnöke nagyon szép szakmai 

beszámolót írt. A beszámolóban a tervek között szerepel az, hogy az egyesület és az önkormányzat 

között rendszeres, személyeskedés nélküli kommunikáció. Ha ebből indulnak ki, ő végigolvasta a 

beszámolót és tele van személyeskedéssel, amivel nem ért egyet.  

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Szerinte tudja, hogy mire gondol. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester asszony: 

Igen, tudja, hogy mire gondol. Egy szakmai beszámolóba falunapi őrzés-védés tartozik, amit már 

77-szer átrágták, hogy miért történt meg. Amit most itt leír, hogy nem volt jó nekik, mert az 

önkormányzat rászervezett a családi napra, a sátor körüli ceremóniák. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Megkérdezi, hogy ebben mi a személyeskedés, ez volt a valóság. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester asszony: 

Számára mégis úgy jön le, hogy a pontok nagy részében mindenhol ott van a személyeskedés. 

Magára veszi és ezt úgy írja le. Amikor neki, mint falugondnoknak beszámolót kellett készítenie és 

amikor elkészített egy két oldalas, tömör beszámolót és ha abba személyeskedő dolgokat belevitt 

volna, az minimum 22 oldal lett volna. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Ő ezt megoldotta 5 oldalból, de úgy gondolja, hogy a beszámolója őszinte. Semmi ferdítés nincs 

benne. A személyeskedés nem polgármester úrra vonatkozik. Nagyon sokszor belefutott abba a féle 

beszélgetésbe, amikor azt érzi, hogy támadva van az egyesület csupán azért, mert Horváth János 

képviselő az egyesület tagja. A kettőjük között kialakult kapcsolatot úgy érzi, hogy ráhúzzák az 

egyesületre. Ezt érzi, hogy ellenséges az egyesülettel szemben a polgármester úr, ezért írta a 

személyeskedésmentes kommunikációt. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester asszony: 

A beszámolójában kevés pont van, amiben nincsen személyeskedés. Ő akkor hajlandó ezt a 

beszámolót elfogadni, ha ezeket kiveszi belőle, mert ez nem a polgármester úrnak szól csak, hanem 

az önkormányzatnak. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Ez az egyesület munkájáról a beszámoló. Ezeken a rendezvényeken az egyesület részt vett és 

ezekkel a dolgokkal szembesült.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester asszony: 

Ő ezt így nem tudja elfogadni. Akkor fogja elfogadni ezt a beszámolót, hogy ha ezeket a 

mondatokat kiveszi belőle. 
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Knopf Antal polgármester: 

Mielőtt döntene az egyesület munkájáról, hogy az jó-e vagy sem, először szeretné megismerni. Mint 

frissen megválasztott polgármester ő kezdeményezte az egyesület újraindítását, ő kérte fel Csirke 

Erikát elnöknek. A személyében nem tévedett, mert mindenhol ott van. Ő kezdeményezte a megyei 

vezetőségnél az első alakuló ülésüket, ahol ott volt, de azóta egy közgyűlésre sem kapott meghívást 

és már lassan eltelt 3 év. Sok kérdése lenne. Szeretné tudni, hogy hol van a pályázaton elnyert 

gépkocsi telephelye, lehet-e másik autóval is szolgálatot teljesíteni, ki az a 18 fő, aki most polgárőr. 

Dicséretes, hogy az egyesület vezetője mindig, minden rendezvényen jelen van. Lehet az 

virágültetés, szemétszedés, adventi ünnepély. Megkérdezi, hogy ki a vezetőség. Tudomása szerint a 

helyettese Gasparics Béla itt ül. Ki dönt a vezénylésekről, hol látja ezt a lakosság, kihez 

fordulhatnak. Igen sok bejelentés érkezik szóban és telefonon. Keresik a polgárőröket, de nem látják 

őket. Van, aki jónak tartja; van, aki feleslegesnek. Maga részéről jónak tartja, mert ő is ott volt, 

mikor az egyesületet újraindították. Amit hibának tart, hogy van-e vezetőség, működik-e, vagy csak 

egyszemélyes vezetőség van, vagy lemondtak. Nincs információja ezekről. A facebook 

bejegyzésekre ő nem reagál. Ezek a facebook-os bejegyzések sok embert félrevezetnek. Ha illegális 

fakivágással találkoznak a polgárőrök sokszor elmondta, hogy azonnal hívják a rendőröket. Azt 

viszont kikéri és visszautasítja, hogy, aki a képviselő-testületre vagy a polgármesterre hivatkozik, 

hogy engedélyt adtak a fakivágásra ez nem igaz, ez hazugság. Szeretné, hogy ha a polgárőrség 

vezetősége és a képviselő-testület tagja közösen leülnének csak kéri, hogy a következő polgárőr 

egyesület ülésére hívják meg a képviselő-testületet is, adjanak tájékoztatást, hogy mi az, ami jó és 

arról is, ami nem jó. Ha nincs vezetőség, akkor újat kell választani, akkor változtatni kell. Segítsék 

egymás munkáját egy kicsit jobban. Örült annak, hogy az alapító tagok között roma származású 

fiatalok is voltak. Hova lettek, elmentek, ki lettek zárva, ezekről sincs információja. Beszéljék át a 

feladatokat, hogy hogyan tudják egymás munkáját segíteni. Megtisztelik a nyugdíjasok, hogy egy 

évben többször is meghívják őt vezetőségi ülésre, évente egyszer a Bábonymegyeri Fitnesz 

Egyesület is meghívja. Sajnos a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület nem hívja meg. Kéri, hogy ha 

lehet, ezen a jövőben változtassanak. Ezt segítő, építő jó szándékkal mondja. A 2022-es évben 

300.000,- Ft-tal támogatták a polgárőrséget. A tabi polgárőr ismerőseit megkérdezte, hogy talán 

ennek a felét kapták a tavalyi évben. Bábonymegyer Község Önkormányzata majd lehetőségeihez 

mérten támogatni fogja a civil egyesületeket és a polgárőrséget is. Kéri a türelmet, amit a többi 

egyesület vezetője megértett, amikor beszéltek. Átalakították a tervezésüket.  

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Nagyon sok kérdés érkezett. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ne menjenek rajta végig. Ő is csak akkor tudja elfogadni a beszámolót, hogy ha az önkormányzat és 

az egyesület leül tárgyalni. Megkérdezi, hogy most van-e vezetőség. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

A vezetőség most is ugyanaz. A megbízatás öt évre szól. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Neveket szeretne hallani. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Csirke Erika az egyesület elnöke, Gasparics Béla elnök helyettes, Horváth János a felügyelő 

bizottság vezetője, Paksi István a felügyelő bizottság titkára. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy a Paksi István dolgozik-e. 
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Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Tagja az egyesületnek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Gasparics Bélát meghívják az ülésekre, ő is részt vesz ezeken. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Még nem volt ülés az idén. Ha beszél Gasparics Bélával akkor az egyesület munkájáról is szoktak 

beszélni. Fájó egy megjegyzése a Gasparics Bélának, amikor azt mondta, hogy addig nem hajlandó 

részt venni az egyesület működésében, amíg Horváth János is ott van.  

 

Gasparics Béla képviselő: 

Elmondta, hogy nem mindenkire tartozik az, hogy az ember élete megváltozik. Nem biztos, hogy 

ilyen feladatokban részt tud venni. Ő is szokta olvasni Horváth János képviselő facebook 

bejegyzéseit, nem mindegyik tetszik neki. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Az egyesületnek is van egy facebook csoportja. Gondolja, hogy ha Horváth János képviselő 

facebook bejegyzéseit látja, akkor az egyesületét is.  

 

Gasparics Béla képviselő: 

Persze, hogy látja. Nem is arról van szó. Nem konkrétan az egyesület ellen szól. Első neki a család 

és a magánélet. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Tervezi az éves első közgyűlést, amire Knopf Antal polgármester urat és Gasparics Béla képviselőt 

is meg fogja hívni. Akkor az alapszabályt módosítaniuk kell majd, hiszen a vármegyék elnevezése 

miatt változott a szövetség neve is. Szükségesnek tartja az alapszabály módosítását. Újra kell 

tervezni az elnökségi pozíciókat. 2020-ban alakultak, 2025-ben jár le a megbízatásuk, de lehet ezt 

előrébb hozni is. Szeretne válaszolni a felvetésekre. Az autót nem pályázaton nyerték. A pályázatuk 

nem nyert. A szövetség az előző évi munkájukat úgy értékelte, hogy méltók arra, hogy kapjanak 

egy autót. A Kaposfői Polgárőr Egyesület a korábbi évben a Magyar Falu Programon nyert egy 

autót és ezt az autót adta vissza a Pécsi Rendőrkapitányságnak, ezt az autót kapta meg az egyesület. 

Az autó nem került az egyesület tulajdonába, hanem csak üzembentartója lett. Nem kellett 

telephelyet meghatározniuk. Mivel az ő udvarába is áll két autó, így az autó Horváth János 

képviselő úr udvarában áll. A támogatást köszönik szépen. Az autónak megnövekedett költségei 

vannak, 240.000,- Ft a cégautó adója. Ezt a tavalyi évben az egyesületnek kellett kigazdálkodnia. 

Egy részét a támogatásból fedezte az egyesület, de úgy gondolja, hogy a 300.000,- Ft kapott 

támogatással maradéktalanul elszámoltak a határidőig. Az alakuló ülésen roma származású fiatalok 

is voltak. Amikor oda került a sor, hogy igazolvány és oktatás, valamint a rendőrségnek kell egy 

névsor, hogy kik az egyesület tagjai. A rendőrség kettő roma származású személy tekintetében 

jelezte, hogy nem hajlandó szerződést kötni, mert priusszal rendelkeznek.   

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kaptak erről írásbeli értesítést. 

 

Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Ő azzal nem vitatkozhat, amit az őrsparancsnok mond. A rendőrség rendszerébe ő nem lát bele.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Mint vezető nagyon jó munkát végez. A kérése az, hogy a képviselő-testülettel és a polgárőrség 

vezetőségével üljenek le, ha nincs vezetősége, akkor válasszanak újat.  
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Csirke Erika Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnöke: 

Természetesen van vezetősége. Le tudnak ülni, akkor úgy tervezi. Megkérdezi Knopf Antal 

polgármestert, hogy hajlandó lesz-e leülni a vezetőséggel, mert Horváth János képviselő úr is tagja. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ott volt, de nem hívták még meg közgyűlésre. Ezen most ne vitatkozzanak.  

 

Horváth János képviselő: 

Mivel többször is meg lett nevezve ebben a dologban, szeretne reagálni az elhangzottakra. Tuti 

biztosnak tartja, hogy ezt a beszámolót most nem fogják elfogadni, ezt majd meg kell indokolniuk, 

hogy miért nem. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy ne személyeskedjen. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem kell mondogatni, hogy ne személyeskedjen, mert ő nem személyeskedik. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Önmaga nevében beszéljen, ne mások nevében.  

 

Horváth János képviselő: 

Ugyanazokat a problémákat mondják el itt, amiket nekik is a testületben meg kellene csinálni. Kérni 

tudnak meg követelni, de ezt megtenni velük szemben már nem.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy ne személyeskedjen. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem személyeskedik, ezek a tények.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ez a Bábonymegyer Polgárőr Egyesület 2022-évi szakmai beszámolója. Érti ő, hogy mindenkinek 

vannak problémái, de azok a problémák nem a szakmai beszámolónak a részei. Most a képviselő-

testület a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022-ben végzett munkájának a beszámolóját 

hallgatja meg és arról dönt, hogy elfogadja vagy sem. Az olyan dolgok, amik elhangzottak mindkét 

fél részéről, azok nem részei a szakmai beszámolónak. Azt javasolja, hogy mindenki üljön le és 

egyeztessenek a problémákról, mert csak úgy lehet tovább haladni. Az előterjesztés tárgya 

konkrétan a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 2022. évi szakmai beszámolója. Ettől már nem 

kellene eltérni más irányba. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni jegyző asszony kiegészítését. Ő csak akkor tudja elfogadni a beszámolót, hogy ha a 

képviselő-testület és az egyesület vezetősége leül egyeztetni a jövő évi tervekről, hogy hogyan 

tudnák egymás munkáját segíteni.  

 

Szavazásra bocsátja a 13. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati 

javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 1 igen és 1 nem szavazattal és 2 tartózkodással nem született határozat.  
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Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Azt kérte Horváth János képviselő, hogy indokolja meg, ő megindokolta. A beszámoló pontjaiban 

Csirke Erika munkája tökéletes lenne amiket leírt; ha azokat a mondatok kivenné belőle, akkor 

semmi probléma nem lenne vele.  

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy „ami sértő rátok nézve”.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 

Horváth János képviselő: 

Ne vonja meg, megkérdezi, hogy miért akarja megvonni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy fegyelmezze magát. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkéri, hogy most már fejezzék be, mert egy normális testület nem így működik. A képviselő-

testület a szakmai beszámolót nem fogadta el. Nem ment át. Polgármester úrnak lesz egy javaslata, 

hogy a polgárőr egyesület elnöke a következő testületi ülésre készítse el újra a beszámolóját és 

ismét tárgyalják meg. Akkor ezt is meg kell szavaztatni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Kéri, hogy a következő testületi ülésen ismét tárgyalják meg a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 13. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását az általa javasoltak szerint. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

  

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 52/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadta el a Bábonymegyeri 

Polgárőr Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Felkéri Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület elnökét, Csirke Erikát, hogy a Bábonymegyeri Polgárőr 

Egyesület 2022. évi tevékenységéről szóló beszámolót a következő képviselő-testületi ülésre 

készítse el. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelem szerűen 
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Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

A következő hónapban nem lesz rendes testületi ülés. Lesz ideje előkészíteni újra, lesz idő a 

képviselő-testület tagjainak és a polgárőrség vezetőségének leülni és átbeszélni az elhangzott 

problémákat.  

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

14.) Javaslat az Országgyűlés 5/2023. (III.31.) számú békepárti határozatának elfogadására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Intézze ezt a Kormány és a Parlament, nem kell ráhúzni a falubeli képviselő-testületre. Minden 

normális ember békét akar. Össze-vissza vannak írogatva dolgok, hogy Brüsszel elfogadta, nem 

fogadta, szankciók, ezek-azok. Kint mindent elfogadnak, itthon meg mást mondanak. Ne folyjanak 

ebbe bele, ne politizáljanak. Ez a képviselő-testület ne politizáljon.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy Bocs Sándornénak hozzászólhat-e a napirendi 

ponthoz. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Igen. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Igen. 

 

Horváth János képviselő: 

Igen. 

 

Bocs Sándorné: 

Szita Károly Kaposvár Megyei Jogú Város polgármesterének kérése volt a 3200 település 

polgármestereihez, hogy ezt a békepárti javaslatot fogadják el, csatlakozzanak. Ehhez minden 

jóérzésű település embere csatlakozik és aláírja. Legyen béke, mert ez egy kilátástalan és 

embertelen dolog, amit művelnek ennyi ember élete árán.  

 

Horváth János képviselő: 

Lassan behívók jönnek. Már 40 óra, 72 óra 60 éves korig már viszik be az embereket 

adatszolgáltatás címén. Itt nagyon nagy problémák lesznek, nem kellene ebbe belefolyni. A 

következőkben nagyon nagy gondok lesznek, a gyermekeik fognak oda kerülni. Ennek semmi 

értelme. Ne járuljanak hozzá. Ők intézzék el egymás között, mi a béke mellett vagyunk. Nem kell 

ezt tovább ragozni. Az önkormányzatnak nem politizálnia kellene, hanem vezetni ezt a falut. 

Odafigyelni rá és megvédeni az embereket. Ennyit kell csinálni. Ezt a politikusok intézzék el 

odafönt, aztán rendezkedjenek. Hazudnak ide, hazudnak oda, stb. Ne folyjanak bele.  

 

Bocs Sándorné: 

Ez egy országos felhívás. 
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Horváth János képviselő: 

Őt nem érdekli, hogy ez egy országos felhívás volt. Nagyon sok polgármester ezt el is utasította 

már, meg testület is. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ez a felhívás nagyon sok önkormányzat polgármesteréhez megérkezett. A hivatalnak ebben az 

esetben annyi feladata volt, hogy az előterjesztést elkészítette. Nem a polgármester úr és nem a 

képviselő-testület javaslatára került ide, hanem ha érkezik valami, az a dolgunk, hogy az 

előterjesztést elkészítsük. A határozati javaslatban azért van két alternatíva, hogy az adott 

képviselő-testület tagjai el tudják dönteni, hogy támogatni fogják a békepárti határozat aláírását 

vagy sem. Véleménye szerint nem politikai tárgyú döntés ez, hanem ha ember belenéz a saját 

lelkébe, akkor el tudja dönteni, hogy támogatja vagy nem. 

 

Horváth János képviselő: 

Ilyen buta kérdést, nem is kellene feltenni. Megint egy megszervezett… 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Most mondta el, hogy miért van itt. Ez elől nem lehet kibújni. Dönthet róla a képviselő-testület, 

hogy támogatja vagy sem. 

 

Horváth János képviselő: 

Tudja jól.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 14. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását az „A” alternatíva elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 53/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat az 

Országgyűlés 5/2023. (III.31.) számú békepárti határozatának elfogadására” című 

előterjesztést és az alábbi döntést hozza: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a békepárti határozatot, 

amit az Országgyűlés 5/2023. (III.31.) számon fogadott el az orosz-ukrán háború egyéves 

évfordulójáról.  

 

Felelős:    Knopf Antal (határozat közlése) 

Határidő: 2023. június 15. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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15.) Javaslat a TOP_PLUSZ-2.1.1-21-SO1-2022-00006 számú, „A Polgármesteri hivatal 

energetikai korszerűsítése Bábonymegyeren” című pályázathoz szükséges teljesítmény 

bővítés 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy 3 fázis lett ide bevezetve vagy 1 fázis lett növelve. 

 

Knopf Antal polgármester: 

3 fázis. Majd a szakemberek megállapítják. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem szakemberek, erre itt meg kell tudni a választ. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy „Nincs megvonás!”. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől és megkéri, hogy hagyja el a termet. 

 

Horváth János képviselő: 

Nem hagyja el a termet. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Jogában áll megvonni a szót. 

 

Horváth János képviselő: 

Azért mert megmondja az igazat. Nincs jogában megvonni a szót. 

 

Knopf Antal polgármester: 

De jogában áll, megvonja a szót. 

 

Horváth János képviselő: 

Szeretné folytatni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Engedje, hogy a törvényeknek megfelelően működjön az önkormányzat. Ha megvonja a szót, akkor 

képviselő úrnak el kell hallgatnia.  

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy „Nem kell elhallgatnia!”.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ő most ezt a vitát rövidre szeretné zárni. Az előterjesztésben szerepel, hogy Bábonymegyer Község 

Önkormányzata indult egy napelemes pályázaton. Az épület jelenleg korszerűtlen, 1 fázisú árammal 
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van ellátva. Ami azt jelenti, hogy ez az új napelemeket nem fogja bírni. Azért kell fázist bővíteni, 

mert enélkül nem fog működni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni jegyző asszony kiegészítést. Megkéri Horváth János képviselő társát, hogy adja be 

írásban a kérdéseit, hogy hány A-os, milyen módon készítik és majd a szakértők válaszolni fognak. 

Engedje, hogy vezesse az ülést.  

 

Horváth János képviselő: 

Ő engedi.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megjegyzi Horváth János képviselő úrnak, hogy az előbb azt mondta, hogy ő akkor is beszélni fog, 

ha megvonja tőle a szót.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkéri Knopf Antal polgármester urat, hogy ne személyeskedjenek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megvonja a szót Horváth János képviselőtől. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi Horváth János képviselőt, hogy milyen kérdést tett fel. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezte, hogy 3 fázisú lett-e vagy az 1 fázisút felemelték-e 32 A-a. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Korszerűtlen 1 fázisú áram van most. A villanyszerelő elvégezte a felmérést és olyat dolgozott ki, 

hogy a megnövekedett napelemet elbírja, biztos, hogy többet nem tett rá. Mindenképpen fognak 

erre válaszolni. 

 

Horváth János képviselő: 

Sokallja ezt a 650.000,- Ft-ot, hogy ki kell adniuk ezért. Ezt a Ligeti László képviselő megcsinálta 

volna csak beszélni kellett volna vele.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy a Ligeti Lászlónak van hozzá mindene. 

 

Horváth János képviselő: 

Igen, van hozzá mindene. Csak itt megint az van, hogy nem beszélnek. Fejjel mennek a falnak. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Nem a polgármester úr és nem a képviselő-testület kérte fel, hanem bent a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivatalban a kollégák, akik ezt a pályázatot csinálják. A kérdés az, hogy 3 fázisú és 

hány A-os biztosítékok vannak fázisonként. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ragaszkodik hozzá, hogy a jegyzőkönyvbe rögzítésre kerüljön Horváth János fegyelmezetlen 

magatartása, modortalan viselkedése, képviselőhöz nem méltó- és a törvényeknek nem megfelelő 

viselkedése, szabályok be nem tartása. 
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Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

A jegyzőkönyv szó szerint tartalmazza mindazokat, amik itt elhangzanak. Nem szeretne senkit 

bántani, mindenkinek lehet ellen véleménye azokat elmondhatják. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Bizonyos keretek között, bizonyos stílusban. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Közelíteni kellene az álláspontokat, nem gondolja, hogy ennyire el kellene szaladniuk egymástól. 

Az álláspontok egyeztetése, mérlegelése után valószínűsíthető, hogy közös nevezőre tudnak majd 

jutni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Neki, mint polgármesternek kell irányítania a hozzászólásokat, szót kell adnia, meg kell hallgatnia a 

hozzászólókat a törvényeknek megfelelően. De ha egyetlen egy ember is szembe megy a 

törvényekkel, azt figyelmeztetnie kell.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ha a törvényekkel szembe megy, akkor igen.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van még kérdése, hozzászólása. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 15. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 54/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat a TOP_PLUSZ-

2.1.1-21-SO1-2022-00006 számú, „A Polgármesteri hivatal energetikai korszerűsítése 

Bábonymegyeren” című pályázathoz szükséges teljesítmény bővítéséről szóló előterjesztést, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a teljesítmény bővítést elvégző Bujdosó 

Zoltán (8660 Tab, Május 1. utca 12.) regisztrált villanyszerelő bruttó 650.000 Ft összegű 

anyagköltségét és munkadíját a 2023. évi költségvetés tartalék terhére biztosítja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

Bujdosó Zoltán (8660 Tab, Május 1. utca 12.) regisztrált villanyszerelő bruttó 650.000 Ft összegű 

anyagköltségét és munkadíját határidőn belül a 2023. évi költségvetés tartalék terhére átutalással 

egyenlítse ki. 

 

Felelős:  Knopf Antal polgármester 

 Szipli Tímea műszaki ügyintéző 

Határidő:  Számla fizetési határidő 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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16.) Javaslat Szántó Szabina önkormányzati lakás iránti kérelmének elbírálására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy amikor legelőször az önkormányzat odaadta a lakást Szántó Szabinának, azt 

átmeneti megoldásra adták oda, hogy keres magának megfelelő elhelyezést. Megkérdezi még, hogy 

akkor ott megoldódik a lakásigénye. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Igen. 

 

Horváth János képviselő: 

A leiratban, amit Szántó Szabina leadott, abban 3 hónap van feltüntetve. A határozatban pedig 8 

hónap van. Megkérdezi, hogy melyik a valós. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

A levélben 8 hónap van. 

 

Horváth János képviselő: 

Ami nekik jött abban lehet 8-asnak is és 3-asnak is olvasni. Akkor legyen 8 hónap. Beszélt a Szántó 

Szabinával és ő azt mondta, hogy 3 hónapra kérte. Ezért ütközött a dolog. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Arról dönt a képviselő-testület, amiről szeretne. 

 

Horváth János képviselő: 

Szerinte adják oda határozatlan időre, mert így is, úgy is mindig fogja kérni a Szántó Szabina. Nem 

fog tudni lakást venni. Hacsak el nem megy valahova. Ő postás. Tabról ide kijár. Hagyják ott neki 

ezt a lakást és nem lesz ebből probléma. Decemberbe úgy sem tudna hova költözni. Adják oda két 

évre és akkor nem lesz probléma. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy akkor most határozatlan időre adják oda vagy határozottra. 

 

Horváth János képviselő: 

Beszélje meg a képviselő-testület, ahogyan szeretné. Neki mindkét alternatíva megfelelő. Családja, 

gyereke van. Úgy sem rakhatják ki a házból.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Véleménye szerint jó, hogy lakott a ház. A ház környezetét rendbe tartja. Ami ott van 

önkormányzati felszerelés, garázs, tároló minden felügyelet alatt van. Maradjon a Szántó Szabina a 

lakásban, a rezsi költségek megfizetése mellett ingyen és bérmentve.  

 

Gasparics Béla képviselő: 

Ő is osztja ezt a javaslatot.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy mennyi időre adnák oda Szántó Szabinának a lakást. 
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Horváth János képviselő: 

Ha határozatlan időre adják, akkor tegyék bele a szerződésbe, hogy nem kérheti az önkormányzatot, 

hogy újítson fel. Ha van rá módjuk, akkor így is, úgy is meg fogják csinálni. Azért arra 

vigyázzanak, hogy nehogy ő irányítsa az önkormányzatot, hogy ezt kér, azt kér. Eddig nem kérte, 

csak nehogy ebbe a csapdába beleessenek. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Ő azért fél a határozatlan időtől, szerinte szabjanak meg egy határidőt. Véleménye szerint évente 

egyszer térjenek vissza erre a dologra. Javasolja, hogy jövő ilyenkor térjenek vissza erre a kérdésre. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Ő is ezt a hosszabb távot javasolja, ahhoz is hozzájárul, hogy ott lakhasson. De azt is számításba 

kell venni, hogy ha adnak be az épület felújítására pályázatot, akkor nem lehet bent lakni senkinek 

sem. Ha minden évben rátérnek, akkor az tartható. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ő is az egy évet javasolja. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy akkor bérleti díjat nem fog fizetni, mert a határozati javaslatban benne van a 

bérleti díj. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Nem kell bérleti díjat fizetnie. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Bérleti díjat nem fog fizetni, viszont a rezsit köteles állni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 16. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve az „A” határozati javaslat elfogadását az általa javasoltak 

szerint.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 55/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal a módosító 

javaslattal, hogy Bábonymegyer Község Önkormányzata a 8658 Bábonymegyer, Rudnay Gyula 

utca 59. szám alatti lakást továbbra is bérbe adja Szántó Szabina részére; bérleti díjfizetési 

kötelezettség nélkül, rezsifizetési kötelezettséggel és úgy döntenek, hogy 2023. június 1. napjától 

2024. május 31. napjáig szóló bérleti szerződést kötnek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szavazásra bocsátja a 16. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés szerinti döntés, határozati javaslat 

elfogadását az elfogadott módosítás szerint. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 56/2023. (V.25.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 8658 

Bábonymegyer, Rudnay Gyula utca 59. szám alatti lakás bérbeadásáról szóló előterjesztést és úgy 

dönt, hogy Szántó Szabinával 2023. június 1. napjától 2024. május 31. napjáig bérleti szerződést 

köt, bérleti díjfizetési kötelezettség nélkül, rezsifizetési kötelezettséggel. 

Felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés aláírására. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: 2023. június 1. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

17.) Kérdések, interpellációk  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy van-e valaki, aki a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal ellen rendőrségi 

feljelentést tett hűtlen vagyoni kezelés, visszaélések, falubusz ellen, eltűnt pénzek nyomában. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Részéről nem. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Ő Nem. 

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy: „Teljesen úgy csinál, mintha nem tudná”. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Ilyen nem történt, mert nem a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal ellen tettek feljelentést, hanem 

ismeretlen tettes ellen.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszony kiegészítését. Megkérdezi Horváth 

János képviselőt, hogy ő tett-e rendőrségi feljelentést. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő több helyen tett rendőrségi feljelentést, sok ügyben. Nem köteles erre válaszolni. Ismeretlen tettes 

ellen nem egy, nem kettő, nem három esetben tett feljelentést.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni, megkérdezi, hogy más kérdés, interpelláció van-e még. 

 

Horváth János képviselő: 

Hergovics Ernőnek kiadták a 105. hrsz.-ú ingatlant és ő azon elkezdett építkezni. Erről nem hoztak 

határozatot, hogyan létezik, hogy mehet és miért megy ez a dolog. 

  

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Megkérdezi, hogy nem azt mondta, hogy kiadtuk. 
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Horváth János képviselő: 

Hogy az önkormányzat bérbe adta neki „X” Ft m2 árért, 5 évre. Ezen az ingatlanon elkezdett 

építkezni, ami sok falubelinek nem tetszik.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Megkérdezi, hogy Hergovics Ernő mit épít. 

 

Horváth János képviselő: 

Köves út, murvás út, műszaki állomás lesz. Állítólag oda tesz egy konténert. Ez az, amaz. Meg 

szeretné kérdezni, hogy megvannak-e hozzá az engedélyek. A másik oldal egy holland állampolgáré 

vagy örököseié, azaz ő dolga, azt majd a tulajdonos lejátsza. Többen szóltak érte. Ő nem tud róla, 

hogy kapott-e rá engedélyt, testületi döntés nincs róla. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Utána fog nézni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Annyit szeretne hozzáfűzni, hogy nem „X” Ft-ért és nem 3 Ft-ért. Horváth János képviselő úr is 

meghozta erről a határozatot, hogy 250 m2 a 83 hrsz.-ú területről egy évre 5.000,- Ft-ért. 

Megkérdezi Horváth János képviselő urat, hogy emlékszik-e még rá. 

 

Horváth János képviselő: 

Sok dolog van, amivel foglalkozik. Erre konkrétan, pontosan az összegre nem emlékszik. Azért 

nem mondott összeget. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A másik terület, hogy kié, Hergovics Ernő tulajdona-e vagy kié az nem önkormányzati terület.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Amikor Hergovics Ernővel megkötötték a szerződést, ha jól emlékszik tartalmaznia kellett, hogy ő 

ott egy műszaki vizsgabázist fog létre hozni bizonyos feltételekkel. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Nem emlékszik, utána fog nézni. Tájékoztatni fogja a képviselő-testület tagjait. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy a Dózsa György utca 35. házszám alatt lévő ingatlant pályázaton meg szeretnék 

venni. Ez a kultúrház előtt lévő romos épület, tele szeméttel. Hogy áll ez a dolog erről szeretne 

tájékoztatást kapni. Ha nem sikerül megvenni, akkor lehetne szólni az árverezőnek, hogy tegyék 

rendbe az ingatlant, mert nagyon sok ott az egér, féreg, bűz. Fel lehet őt szólítani, hogy tegye 

rendbe. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Lehetne szólni a katasztrófa védelemnek is, mert amikor füvet nyírtak konkrétan mellé potyogtak a 

cserepek.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Az árverező nem fogja a területet rendbe tenni, mert az nem az ő dolga. A kolléga foglalkozik ezzel 

az üggyel. Figyeli, hogy mikor fogja kiírni a végrehajtó az árverést és rögtön fog szólni. Többször 

beszélt már a végrehajtóval, hogy Bábonymegyer Község Önkormányzatának szándékában áll 

ajánlatot tenni erre az ingatlanra. Hamarosan kiírásra fog kerülni. A szeméttel kapcsolatban fel 
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fogják venni a kapcsolatot a katasztrófa védelemmel. Szerinte a vármegyére is jelenteni kell, de ezt 

intézik. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni jegyző asszony kiegészítését. Egyetért Gasparics Béla és Horváth János képviselők 

véleményével, hogy nem csak esztétikai szempontból rontja a faluképet ez az épület, hanem már 

lassan életveszélyes is lesz. Hullanak a cserepek, bármikor lehet baleset. Frekventált helyen van. 

Mihelyst kiírásra kerül, szeretnék megvásárolni.  

 

Horváth János képviselő: 

A kültéri útépítkezéssel kapcsolatban szeretné tudni, hogy milyen vastagok a rétegrendek. Ezen a 

kültéri úton több száz mázsával fognak kamionnal és kombájnnal mászkálni. A faluban többen azt 

szeretnénk tudni, hogy ez milyen vastagon van, milyen kőzet alatt, mennyi aszfalt.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

A műszaki leírásban benne van.  

 

Horváth János képviselő: 

Azt is szeretné tudni, hogy milyen hosszú, mert ez mindig rövidül. Nem érti meg miért. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

Megjegyzi, hogy a „mosásban nem megy össze”.  

 

Horváth János képviselő: 

Meg szeretné még kérdezni, hogy elkészült-e a Hunyadi út és a Haladás utca vis maior miatt a 

csapadékvíz levezetésnek a takarítása. Ha elkészült, akkor ez édes kevés ami történt 2 millió Ft-ért.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Annyi kiegészítést fűz hozzá, hogy megkérte Horváth János képviselő urat, hogy folyamatosan 

figyelje a munkálatokat. Egyetlen egyszer sem kapott tőle jelzést.   

 

Horváth János képviselő: 

Mert nem veszi fel a telefont, hogy ha hívja. Legyenek korrektek egymással.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Jelezze a hivatal felé. Megkérdezi, hogy jelzett-e a hivatal felé a munkálatokról. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy jelezte-e polgármester úr felé, hogy elkezdődtek a munkálatok. Ez így lett volna 

korrekt.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy végzett képviselő úr munkát. 

 

Horváth János képviselő: 

Végezte. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Figyelte a munkálatokat. Elvállalta. Megkérdezi, hogy jegyzetelt-e. 
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Horváth János képviselő: 

Elvállalta. De arra nem képes a testület, hogy szóljon, hogy légyszíves menjél már ki, mert 

elkezdődtek a munkálatok. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Pedig ezt vállalta. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy ő most akkor reggeltől estig ott álljon, hogy jönnek, vagy nem jönnek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van még kérdése, hozzászólása. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit: 

A kutakkal kapcsolatban tájékoztatni szeretné a képviselő-testület tagjait, hogy van egy 

törvénytervezet a Parlament előtt, amiben a vízgazdálkodásról szóló jogszabályt fogják módosítani. 

Jelenleg 2023. december 31-ig az ásott és a fúrt kutakat be kell jelenteni. Az ásott kútnál nem kell 

szakértőt igénybe venni, a fúrt kutaknál már igen, ami költséggel jár a tulajdonosoknak. Ezt 

szeretnék módosítani, hogy mi lesz benne, azt még nem tudják. Akkor tud majd erről bővebb 

tájékoztatást nyújtani, hogy ha megjelenik a Magyar Közlönyben. Akkor egy újabb tájékoztatót fog 

kiküldeni, amiről a lakosságot is értesíteni kell majd, hogy milyen kötelezettségeik vannak.  

Az EP választásokat 2024. június 6. és 9-re írják ki. Magyarországon az Alaptörvény értelmében 

minden választást csak vasárnap lehet tartani, ezért a választás pontos idejét még nem írták ki. 

Jövőre lesz az EP választás az önkormányzati választással együtt.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni a jelenlévőknek a részvételt és a hozzászólásokat. Megkérdezi, hogy más kérdés, 

interpelláció még van-e. 

 

Több napirendi pont, kérdés, interpelláció nem lévén, a polgármester megköszöni a részvételt és a 

nyílt ülést bezárja. 

 

 

    Kmft. 

 

 

 

              Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit Knopf Antal 

                                jegyző polgármester 

 


